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Betreft: Uitvoering raadsbesluit klimaatverbeteringen MFC Aperloo 't Harde.

Naar aanleiding van het raadsbesluit ten behoeve van een toekomstbestendig beheer en exploitatie 
van het MFC Aperloo is een werkgroep opgericht, die de uitvoering van het raadsbesluit ter hand 
heeft genomen.
Het betreft met name de klimaataanpassingen.
De werkgroep bestaat uit. de heer Prins beheerder MFC Aperloo,, de heer Stremmelaar bestuurslid 
SGE,
de heer J.Drost en de heer G.Bouw Gemeente Elburg en de heer J.L.Hut penningmeester SGE.
De bedoeling is dat deze groep samen tot een plan komt om het raadsbesluit uit te voeren.

Er zijn verschillende overleggen geweest. De zonwering is inmiddels besteld en wordt binnenkort 
geplaatst. Met de klimaataanpassingen zijn we in de bestekfase, binnenkort worden hiervoor offerte 
opgevraagd. En ook zijn er offertes opgevraagd voor het plaatsen van zonnepanelen.

Een van de onderwerpen is plaatsing van 50 zonnepanelen op het dak van MFC Aperloo ter 
compensatie van het extra stroomverbruik Vanuit de werkgroep is overleg gevoerd met de adviseur 
IGEV Dit adviesorgaan gaf aan dat het beter is om het gehele dak in een keer te voorzien van 580 
zonnepanelen en een SDE-subsidie aan te vragen.
Door de subsidie zal, over de gehele investering gezien, dit de komende 15 jaar met veel extra 
kosten.
Met een SDE-subsidie in het vooruitzicht is het wellicht mogelijk de genoemde 580 zonnepanelen te 
realiseren We hebben alleen een voorfinanciering nodig die hoger is dan de toegezegde € 45.000,00. 
Inmiddels is er door het bestuur van de SGE een SDE-subsidie aangevraagd voor genoemde 580 
zonnepanelen.

SGE heeft dus het initiatief genomen voor plaatsing van 580 zonnepanelen.
Wij hebben begrepen dat in de kadernota een subsidieregeling (lening) wordt voorgesteld, waar MFC 
Aperloo bovenop het ter beschikking gestelde bedrag, eventueel gebruik van zou kunnen maken 
Misschien vallen de aanpassingen voor het klimaat mee en zijn de offertes lager dan de geraamde 
bedragen Rond de zomervakantie wil het bestuur SGE graag in overleg met u om te komen tot een 
hogere voorfinanciering. Die we dan in de afschrijvingstermijn terug betalen.

Als de SDE-subsidie wordt toegezegd zal ook deze ter aflossing van de lemng(en rente) terug worden 
betaald aan de Gemeente Elburg



Wij hopen dat de gemeente Elburg hier positief in staat en mee wil werken aan een financiering. 
Zonnepanelen zijn goed voor het milieu en tevens komt het de exploitatie van MFC Aperloo ten 
goede.

Als we alje gegevens compleet hebben willen we graag in overleg en nemen contact op voor een 
afspraa^. Zijn er naar aanleiding van dit voorstel nog vragen neemt u dan even contact op.
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